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Antabus ANO či NE?
Vložil Kamil - 20/07/2012 10:36
_____________________________________

Zdravím všechny, 

dokončuji protialkoholní léčbu (v léčebně) a potřebuju se rozhodnout,zda po skončení užívat Antabus
nebo ne. 

Chtěl bych vás poprosit o vlastní zkušenosti s tímto přípravkem, ať už pozitivní nebo negativní a vlastní
zkušenosti "vyléčených", kterým se naopak daří zcela bez Antabusu.  

Jen prosím žádné statistiky, opravdu vlastní zkušenost. 

Předem všem přispěvatelům děkuji.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Jana Mertosová - 20/07/2012 12:29
_____________________________________

Kamile.jako pojistka funguje Antabus spolehlivě.Nedovolí ti rozpít se do extrému,kdy už zase ztratíš
hlavu a válíš se ve sračkách,když už by se stalo a chtěl ses přesvědčit-spíš tvůj alkoholický mozek začal
našeptávat,že už jsi vyléčený.První rok je opravdu nejtěžší pro udržení střízlivosti.Vrátíš se do domácího
prostředí a začneš si uvědomovat situce,které tě k pití přiváděly,stejně jako svoje vzorce chování,které k
tomu přispívaly.Začne se dostavovat pocit strachu,že náhodou něco nezvládneš-Antabus tě jistí i v
tom.Já si chozením na Antabus uvědomila,že nepiju jenom kvůli sobě.Že toto vůbec první věc,kterou
dělám jen pro sebe.Předtím jsem to měla postavené,že nepiju hlavně kvůli svým dětem a že to,že jsem
střízlivá dělám kvůli nim a pro ně.Chozením na Antabus máš možnost si srovnávat a především
udržovat prioritu své střízlivosti na prvním žebříčku hodnot.Což je v běžném životě velice těžké
udržet.Mně se to ted´nepovedlo.Stálo mne to ošklivou recivu a jsem vděčná,že ted´chodím na Antabus
každý den a ne jenom 2x v týdnu.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Liba - 20/07/2012 13:35
_____________________________________

Já  jsem antabus odmítla, bolel mě po něm žaludek, což neznamená, že ho nedoporučuji.Hlavně, jestli
víš, jak a kde se budeš doléčovat i jinak , doma.Protože život venku je daleko těžší, než v léčebně.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Hanka - 20/07/2012 14:51
_____________________________________
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Ahoj, já za sebe taky doporučuju, já ho nenasazovala po léčebně, ale až za pár let, kdy jsem mívala
kvartály... mně pomohl nastartovat do střízlivosti a jsem za něj vděčná... 
Ale je fakt, že mě nikdy ani na vteřinu nenapadlo ho zkusit přepít, na to jsem moc posraná :) takže pro
mě o byla fakt pojistka

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Roman Roman - 20/07/2012 21:12
_____________________________________

Ahoj. 
Já sem ho nebral. Dá se přepít. Tak to pro mě nemělo význam. 
Asi si to musí každej říct sám. Proč ano, nebo proč ne... 
Není samospasitelnej, ale jestli to někomu ulehčí počátek, nebo jakkoliv může pomoct, proč ne. 
Každej jsme jinej i ta abstinence, tu si musí každej ušít na míru. 
Není ostuda ho brát. Taky asi nemá moc význam se bát jako o sebe když je člověk na antabusu a napil
by se. 
Třeba by to byla rychlejší smrt než se upít a nebát se . 
 :) Nezapomeň se zeptat hlavně sám sebe co ty na to, jestli teda jo, nebo ne a proč.  
Ahoj.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Kamil - 21/07/2012 12:20
_____________________________________

Ahoj Jano,děkuji za reakci. Chodíš tedy každý den. Jak to funguje v praxi? Kam se chodí a v kolik
hodin? (Jedno v jakém městě, počítám že to bude všude podobné.) A jak je to slučitelné se
zaměstnáním? Nikdy jsem na nic podobného nechodil a nemám vúbec žádnou představu.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Jana Mertosová - 21/07/2012 13:12
_____________________________________

Kamile já chodím každý den,protože jsem měla po roce recidivu.Pokud to neustojím s Antabusem už
budu muset nastoupit léčbu v Apolináři.Jinak běžně po léčbě docházíš na antabus 2x v týdnu.Chodíš ke
svému psychiatrovi,kde ti ho podává sestřička.Namátkově také foukáš.Každá ambulance,kde má v tyto
2 dny v týdnu prodlouženou dobu aby většina alkoholiků mohla docházet po ,nebo před svojí pracovní
dobou.Takže žádné problémy.Ještě jednu radu.Chodila jsem na Antabus a pracovala tak,že jsem
musela vždycky o nějakou tu minutu vyběhnou dříve,abych ho stihla.Zároven´jsem se v práci styděla za
to,že jsem alkoholička,že vůbec musím na nějaký Antabus.Jednou se mi stalo,že jsem přiběhla,sestřička
 už v kabátě mi vynadala,že jdu pozdě.Já totálně vyš´tavená a nasraná-jsem si řekla tebe ty krávo
nepotřebuju!ŘÍKALA JSEM SI,SNAŽÍM SE JAK PITOMEC-HONÍM SE CELOU ŠICHTU,AT´VŠECHNO
STIHNU,S VĚČNÝM STRACHEM SE SNAŽÍM VYSTARTOVAT TAK ABY SI TOHO ŠÉF
NEVŠIMNUL,A ONA MI JEŠTĚ VYNADÁ-O TAKOVÉ NERVÁKY NESTOJÍM!A bylo
rozhodnuto-přestala jsem chodit.Výsledek za krátký čas jsem se pohádala se šéfem-neustála jsem to a
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šla na jedno.Jedno nebylo-prochlastala jsem celou noc,takže jsem do práce v tomto stavu
nemohla.přišly výčitky,další několika denní pití-a mně z práce na hodinu vyrazili.Kdybych v práci tenkrát
dokázala říct pravdu a nestyděla bych se za ni,kdybych tenkrát uměla přijmot fakt o své závislosti a
uměla si přiznat jak moc potřebuju pomoct a uměla si toho i vážit?Nemuselo to  vůbec takto
skončit.Tím,dneska se za to že jsem alkoholička nestydím,nestydím se za Antabus,neřeším jestli mne
někdo pomlouvá-řeším opravdu sama sebe a svoji závislost.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Liba - 21/07/2012 19:07
_____________________________________

Antabus může podávat i někdo, kdo s Tebou žije ve společné domácnosti.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Jana Mertosová - 21/07/2012 19:28
_____________________________________

Libuš.tato verze připadá jen pokud musíš dojíždět k svému psych. a nemáš jinou možnost.Lékaři AT
upřednostńují,aby jsi brala u nich-cestou si máš možnost pokaždé něco víc srovnat v hlavě,ale též v
sobě samotném.Takže se NEJEDNÁ JENOM O UŽITÍ-ale o TO víc PODSTATNÉ PRO STŘÍZLIVOST.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Liba - 21/07/2012 21:08
_____________________________________

Pár lidí znám, kterým podává antabus někdo z rodiny, funguje to.A co KUDZU, už to někdo zkoušel, prý
novinka, zázrak.........

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Jana Mertosová - 21/07/2012 22:12
_____________________________________

Na zázraky tohoto typu zrovna moc nevěřím,ale mrkla jsem na IT.Jako detoxikakční kůra by to mohlo
být fajn.Na závislost-nic moc.No já mám problém,který mne užírá,bere dech,čas,sílu i
peníze-cigarety!Ne a ne přestat!Maximálně snížit-to považuju za zázrak,ale neudržím.Přijde karate kid-a
jsem v prdeli,a doženu všechno co jsem nevykouřila!Můžu ten zázrak zkusit-uvidíme!Dám vědět!

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
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Vložil Kamil - 22/07/2012 06:35
_____________________________________

Dík za odpovědi. Napadají mě v tuto chvíli ještě 2 otázky. 
1) Kolega bral Antabus po minulé léčbě před 10-ti lety. Nějak mu nesedl a po měsíci ho chtěl vysadit.
Nikdo mu nevěřil,že mu je z toho špatně a měl s tím zbytečně "oplétačky". Jaké jsou zkušenosti s
vysazením? 
2) Někomu stačí 2x týdně,Jana chodí denně. To se mi zdá divné. Znamená to,že má Jana horší
játra,než ostatní nebo je to spíš psychické kvůli kontaktu s léčbou? ("závislost" na Antabusu)?

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Liba - 22/07/2012 08:26
_____________________________________

S vysazením antabusu by neměl být žádný problém.Já jistě žádný neměla.Jana Ti odpoví za
sebe.Kamile, nestuduj to tolik.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Jana Mertosová - 22/07/2012 10:22
_____________________________________

Pokud budeš chodit na Antabus nalačno?Nebudeš mít nic v žaludku?Funguje jako převážná část léků a
tím působí může způsobovat žaludeční problémy.Takže záleží vždy na tvé zodpovědnosti k sobě a na
tom,aby jsi se řádně před užitím najedl.Vysadit ATABUS NENÍ PROBLÉM-ale nechápu,proč se tím
zabýváš už nyní,když ho ještě nemáš ani nasazený.Takovýmto uvažováním si nevědomky už nyní děláš
cestičku k pití-zamysli se nad tím!Co se týká mne?Chodím na ANTABUS KAŽDÝ DEN-není otázka
bněkolika dní,ale minimálně jednoho roku.Já mám problém v tom,že v mé nemocné hlavě se dokážou
velice často a rychle zpřeházet moje priority.Svoji závislost na chvíli spustím z dohledu a šupne mi na
místo prvního a nejdůležitějšího místa někde níž,aniž bych si to vůbec uvědomila(hodím tam svoje
povinnosti,které nemám jenom k sobě,ale i k mámě,která je dementní a už plně se vším odkázaná na
moji osobu,nebo tam hodím svoje závazky).Jakmile se toto stane-lítám v maléru.Spadla jsem do pití po
více jak 8leté střízlivosti a velice těžce se odlepuju během 2let jsem se dostala 3x do recidivy.Jde mi už
opravdu o život!během každodenní docházky si mám možnost své priority udržet tak jak mají a musí pro
mne být.Abych si to mohla s sebou odnést na zbytek svého života.Navíc mám zatím,pokud to půjde
všechno hladce a tak má zajištěný Antabus po dobu ne jednoho-ale dvou let.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Roman Roman - 22/07/2012 11:30
_____________________________________

Ahoj Jano... 
Tak to moc nefunguje :) . 
Bohužel ve věcech závislostí není kompromis.Na něco je to dost tvrdý, ale z druhé strany je to dobrý. 
Tak předně :) , tvoje hlava není nemocná, závislost nic nedělá sama o sobě, nešupne ti tam nic.... 
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Je to otázka volby. Všechno, děláme sami. Žádná nemocná hlava a tak. Všechno je to o psychice. O
volbě. O strašíš, malé sebedůvěře. O zadních vrátkách když bude nejhůř. 
Ten antabus je pro tebe asi fajn, dodá ti víc té víry, ale sám o sobě neznamená nic. 
Té závislosti se bát vůbec nemusíš. Není čeho se bát, pokud člověk skutečně nechce a to třeba ani v
případě, že zrovna neví kudy kam a je toho na něj moc. 
Nemůže tě nikdo donutit k tomu aby jsi chlastala, a to z jakého koliv důvodu. Můžeš se ale donutit jen ty
sama. 
Za tvou obavou z pití, vidím úplně jiné obavy, a ty když si ujasníš a přijmeš, nemáš se čeho v chlastu
bát. 
Nebudeš pak časem muset prožít život jen z obav z napití. 
To je přece život k ničemu.  :)  
Ono jakejkoliv úlet v čemkoliv, je útěkem. Utíká člověk do něčeho... 
Utíká sám před sebou a před něčím. A vom je problém. Ne v nějaké nemoci. 
Já se často něčeho bojím, ale vím, že mi za to nikdo nemůže. Je to moje volba.Máš vždycky na výbě
dvě možnosti, v danou chvíly. Ale je to těžký no... :)  
Ahoj.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Roman Roman - 22/07/2012 11:35
_____________________________________

Ještě dodám... 
Ono ani tak nejde o nějakej celoživotní problém. Problém to není, pokud to jako problém nebudeš vidět.
Jde tu ve skutečnosti o reálný život. O naše vnímání, o naše role v něm, o naše vzorce a tak. 
Není jen alkohol, je milion možností, jak utíkat před sebou. 
Pokud člověk pochopí, co je alkoholizmus , potažmo cokoliv kde hledá pseudorealitu, není již žádná
nemoc, jsou pak už jen naše volby a rozhodnutí.Ale tyhle mechanismy kdy si člověk něco namlouvá a
lže sám v sobě, svádí věci na kdovíco najdeš všude. 
Ahoj.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Jana Mertosová - 22/07/2012 11:55
_____________________________________

Romane já už dávno nemám strach z alkoholu,z napití.Toto přešlo v respekt jednoduše ho
respektuji,vím,že já mám svoje odpito a šmitec.Můj problém tkví v tom,že v určitých chvílích nedokážu
zachytit nebezpečí včas.Dostanu se do situace,kdy si toho blbec sama hodně naložím a zvítězí má
tvrdohlavost,zarputilost a umíněnost-podobná posedlost jako pití.Já začnu být neoblomná a stůj co stůj
trvám na tom,že toto zvládnu.Přestanu vidět,přestanu slyšet a jak doslova šílenec lpím na celém svém
závazku,který jsem si dala.V takových chvílích se mi vsune jen blbá myšlenka,v případě to je jen blbá
náhoda,kterou dokážu podcenit-a jsem v prdeli.Protože jsem předem sama sebe dokázala naprosto
oslabit ,vyčerpat fyzicky i psychicky.Pokaždé se mi to stane v této situaci,kterou já blb sama dovolím,na
které zůstanu tvrdošíjně viset a trvat za každou cenu.Ta cena už je pro mne přespříliš vysoká.Ale já se
pokaždé nechám nachytat.Jinak se tomu říká ztráta pokory,kdy ztratíš soudnost a objektivitu-výsledkem
je u mně vždy recidiva.Uvědomuju si,že toto všechno jsou moje staré vzorce chování,které mne
provázejí od mého dětství!
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============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Roman Roman - 22/07/2012 11:56
_____________________________________

Ještě ti napíšu neco o recidivě. 
Ani toho se nebusíš bát asi tak jako kdyby nad tebou visel pomyslný meč. 
prožila by jsi tak třeba i život.O té závislosti víme všichni dost. Není co na tom už zkoumat. Já se napil
nekdy v zimě po asi 14 letech. ne snad z nějakého toho důvodu. Chtěl sem to tak nějak zabalit. Není co
v tom hledat. Všichni víme, jak nám je když chlastáme a tak. Není o co stát. 
Už jsem se nenapil.Prostě sem si vybral. Nemá pro mě hodnotu se jako upít. To sou rychlejší možnosti. 
Vlastně když by jsi jela třeba po recidivě někam na doléčování, tak po tobě nebudou chtít nic jinýho, než
aby jsi si sama vybrala, co chceš. To můžeš udělat hned a nemusíš ani nikam jezdit. 
A znova píšu, jde tu o reálný život.  
Není třeba věci komplikovat, stačí je zjednodušit a vybrat si. 
Nelhat si, ale nejen v nějaký jako závislosti, ale vůbec a to je dost těžký. 
Přestaň mít strašáka alkohol a řekni si, že bude prostě po tvým, to co ty chceš. :)

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Roman Roman - 22/07/2012 11:59
_____________________________________

No, Jano, o pití toho víš samozřejmě hodně. 
Jenže ono se ti nic nevsune, nic tě nemůže jako nachytat.... a tak. 
Je tam něco, co nechceš nazvat. Něco za tím. 
Nic není blbá náhoda. Všechno má svůj důvod. 
Ahoj.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Jana Mertosová - 22/07/2012 12:39
_____________________________________

Má poslední zkušenost-docela čerstvá.Jela jsem na chalupu vystřídat sestry,které si tam vzaly mamku
abych si mohla v klidu odpočinout a v klidu vyřídit veškeré resty,které díky péči o ni odkádám.Její stav
už vyžaduje nepřetržitou péči a dohled-je zcela dementní!Holky odjely a v ledničce tam nechaly načnuté
víno,místo zátky kus papíru.Zarazilo mne-a vzala jsem od nich za bezohlednost.Nicméně dva dny mne
tam nechalo chladnou,pak už mne začalo dráždit.Věděla jsem,že tam nemá co dělat,že to budu muset
vyřešit-žádný alkoholik nemá rád problém!V první chvíli jsem chtěla zavolat synovi,a požádat ho,aby to
víno odnesl.Naštěstí hned vedle naší chalupy má parcelu,kde staví.Právě přebíral stavební
materiál,který mu přivezli.Řekla jsem si má moc práce  a svých starostí nebudu ho s takovou banalitou
obtěžovat-alkoholik chce řešit svůj problém okamžitě,zvítězí netrpělivost!Ani jsem mu to neřekla-ulevilo
by se mi tím-proč taky -zvítězilo!Podcenila jsem celý problém.Vzala flašku a vylila do dřezu!Můj pocit
potom nebyl vůbec dobrý,neměla jsem radost a už vůbec klid.Prvně jsem si uvědomila,že jsem v životě
poprvé nějaký chlast vůbec vylila,podruhé jsem vůbec nepočítala s tím,kolik slin v hubě budu
polykat,když jenom ucítím tu vůni-a já nastihala polykat!pak už mi to přišlo jako šílené bryndání a škoda
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peněz.No v podstatě tyto pocity ve mne zanechaly zlost,kterou jsem si nepřiznala-vůbec jsem si nebyla
schopna přiznat,že už jsem se začala chovat jako bych pila-byla jsem už v té době dost nachlazená a
dost mne trápilo,že proto nemůžu za svým prvním vnoučkem,když už jsem konečně na chalupě.Moc
jsem se za mladýma těšila.Zlost a bolest ve mně-nic dobrého pro alkoholika.za pár dní jsem v místním
obchůdku-je to dědina o pár č.,s jedním krámem ale 3hospodama,hledala nějaké zboží,už nevím
co-kouskem oka jsem zahlédla Tuzemák 37 procent-v hlavě mi mihlo to není moc,nebylo by špatné do
čaje,zahřeje to,začneš se potit-a bude ti hned líp-UŽ JSEM BYLA V PRDELI-bomba začala tikat.Pár dní
nato bouchla docela-TUZEMÁK V KOŠÍKU-já v hlavě přesvědčení jeden s čajem.jeden nebyl-byla celá
láhev sice všechno s čajem,odpoledne k tomu v hospodě další dva litry vína-a jela jsem v tom
šílenství.Všechno ve mně řvalo dost musíš to zastavit!Opět sama vylét,ssama zastavit-já chlapče sama
nesmím to prvé,sama nemůžu to druhé.Podařilo se mi to,až když jsem svoji recidivu a celou situaci do
které jsem se dostala přiznala dětem a požádala je o pomoc.Udělat toto v prvním kontaktu  s vínem a
netrvat na tom,že já sama zvládnu-nehrála si na hrdinku?Této recidivy jsem ušetřena.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Kamil - 22/07/2012 22:37
_____________________________________

To je hodně zajímavý popis. Napadá mě jedna věc. Nyní abstinujes,protože chceš nebo protože bereš
Antabus? Jsem zelenáč,ale teď to mám tak,že sám chci,antabus neantabus. Samozřejmě nevím,co mě
čeká,až mě pustí.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Jana Mertosová - 23/07/2012 08:42
_____________________________________

Přijala jsem před víc jak 10lety to,že jsem alkoholička-to jsem se propila do poslední fáze.Vím,že
pokračovat v pití -to pro mne znamená smrt.V depresích a alkoholickém šílenství,které nejsem schopna
zládnout.Má cesta je cesta života.To znamená udělat všechno pro svůj život,pro svoji střízlivost.Sice
jednou umřu,ale chci umří jako člověk,ne jako kus hadru.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Roman Roman - 23/07/2012 21:15
_____________________________________

No Jano.... 
Mluvíš často o alkoholickém šílenství, smrti, atd atd. To jsou dost silná slova a také pravdivá! 
Porovnej to s "důvodama", který si uvedla že tě vedly k recidivě. 
Např., tvrdohlavost (v čem?),alkohol v ledničce (no a co?) 
Je spousta věcí, který si jako k tomu napsala, ale ty sis to zdůvodnila i teď! 
Prosím tě, smrt nebo prožívání přímo alkoholiský kariéry, se s těma věcma nedá vůbec srovnávat.
Myslím to v dobrým, ale kdyby jsi opravdu věděla, ale hlavně vnitřně to tak cítila, že chlastat stojí zaprd,
že umřít se ti nechce, atd atd, tak by si neřešila ty věci o kterých píšeš. 
Problém z toho děláš ty sama sobě. On to problém prostě není! 
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Porovnej si chlastání, smrt a tak s těma nesmyslama co jsou jako problém. 
Myslím to upřímně. 
Míň piš o tom, jak je to hrozný a škodlivý, a víc si uvědom, co vlastně chceš. Jestli řešit nijakej problém
typu alkoholu v ledničce atak, nebo se uchlastat. 
Problémů je různejch v životě plno. 
Fakt si myslím, že v tom je něco jinýho. 
Ale ve skutečnosti. 
Možná sebedůvěra. Strach prostě z něčeho atd. 
Ta jakoby tvrdohlavost je jen výmluva. Víš o závislosti dost na to, aby si věděla, že to je blbost. To je
prostě jen důvod kterej chceš mít. 
Myslím to v dobrým. 
 :) ahoj

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Kamil - 25/07/2012 14:11
_____________________________________

Ahoj. 

Jdu do toho. Byl jsem u doktorky a v podstatě mě objedná na interní vyšetření - teď už to nemůžu
ovlivnit, jen moje játra... Ale i když to nevyjde, není to pro mě důvod pít. Těším se ven a těším se na to,
co bude. 

Děkuji všem, jen u Jany mám takový nepříjený pocit, že vyplynul na povrch neřešený problém a tím není
pití - ta flaška je jen medicínou na ten problém. Možná by stálo za to ten skutečný problém pojmenovat a
začít hledat řešení. Je těžké starat se o někoho blízkého, usmívat se, být veselý a přitom vidět a vědět,
že...

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Jana Mertosová - 25/07/2012 16:15
_____________________________________

Kamile máte pravdu.Opravdu mým problémem je péče o mámu.Je to vyčerpávající práce a snaha,která
nikam nevede.Bohužel důchod mámy není tak vysoký,abych ji mohla umístit do domova důchodců,nebo
jiného zařízení a vydala se svojí životní cestou.Máma je mimo jiné onkologicky nemocná.Má
rakovinu-což rozhodlo zůstat s ní doma a věnovat se především jí.Nesklízím vděk,spíš naopak-má k
sobě velice komlikovaný vztah,neumí se mít ráda a vážit si sama sebe-tím neumí mít ráda druhé lidi a
vážit si jich.Přiznám,se,že jsem si původně myslela,že má péče nebude trvat déle než jeden rok.Spletla
jsem se v tom.Často se cítím nesmírně unavená a vyčerpaná,často si dávám otázku,která ve mne budí
pocit strachu jesli to,co dělám má nějaký význam,či smysl,když mám často ten pocit,že umírám
zároven´s ní.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Liba - 25/07/2012 16:32
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_____________________________________

Jano, já tohle zažívala s manželem, kdyby nezemřel on, asi bych padla já, je to těžké, vyčerpávající, k
ničemu.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Jana Mertosová - 25/07/2012 17:11
_____________________________________

I když už jsem za horizontem.Padesátka už je dva roky za mnou.Má ještě dvě nejmladší děti 21 a
18.Syn studuje na Vysoké a dcera příští rok maturuje a chce pokračovat na žurnalistiku.Mám finační
závazky především ke svým dětem.Jejich otec umřel na následky svého pití.Sirotčí důchod po otci-nic
moc.A já často cítím,že jsem více povinována a zavázána svým dětem a nikoliv matce.Dostává mne to
často do vnitřního dilema.Nic z toho mi pochopitelně nedělá dobře-to je pro alkoholika,kterým jsem se
stala doslova jed.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil dana - 02/02/2013 19:01
_____________________________________

kolik stojí antabus?muže ho předepsat i psycholg?nebo jen psychiatr?

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil dana - 02/02/2013 19:07
_____________________________________

můj přítel je v léčebně,pili jsme hodně oba.já jsem ale doma a mám strach,že až ho pustí,nebudu se
umět alkoholu vzdát také.bojím se,abych ho nesváděla začít pít zas.nechci mu to zkazit.proto chci
antabus pro nás oba.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Jana Mertosová - 04/02/2013 20:05
_____________________________________

To je super.Antabus stojí necelých 500Kč-50tbl.Balení vystačí na dobu 3měsíců pro jednoho.Počítám-li
užívání 2tbl.2x v týdnu.Ovšem je to málo k trvalé abstinenci je zapotřebí hodně toho v sobě začít
měnit.Myšlení ale též jednání.Jinak dříve,či později závislost každého dožene.

============================================================================
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Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Petr N - 04/02/2013 21:09
_____________________________________

Za normálních okolností, se na antabus chodí jednou týdně. Je možné ho brát i jen jednou za čtrnáct
dní. Účinná látka se v těle drží až 16 dnů. 
To znamená, že balení stačí na rok i déle. 
Petr

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Liba - 05/02/2013 05:45
_____________________________________

Není to stejné, co já vím, tak nováčci chodí 2x týdně na antabus, časem se to změní na 1x týdně.Je to
na lékaři.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil DANA - 22/02/2013 07:51
_____________________________________

HURÁ!už jsem objednaná na ten ,,BUS,,. musim na 2dny do nemocnice,aby mi ho dali, doufám, že mi
nebudou dělat zkoušku, co mi udělá, kdybych se na to napila...s kýblem u nohou... :-))těšim se tam i
kdyby jo

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Liba - 22/02/2013 08:40
_____________________________________

Tyto zkoušky bývaly kdysi dávno.Neboj!

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil DANA - 22/02/2013 08:52
_____________________________________

dík, uklidnila jsi mě!

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil dana - 22/02/2013 09:05
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_____________________________________

já ti fandím! připadá mi, že tě chápu, i když já to mám oproti tobě lehké....držim ti pěstí-štěstí

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil dana - 22/02/2013 09:09
_____________________________________

to bylo tobě, Líbo :-)

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil dana - 22/02/2013 09:13
_____________________________________

ahoj kamile, jak jsi to zvládl, jaké máš pocity? mě čeká tento týden to samé, co tebe před 1/2rokem, játra
zatím ,,v pořádku,,ale nevím, co mě čeká

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil dana - 22/02/2013 09:20
_____________________________________

také ti fandím, nemáš to lehké, ale v tom všem alespon možná malá útěcha...pomáháš ostatním-jako
jsem já, zvládat to a vidět, že nejsme sami, co mají podobný problém.dík

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Liba - 24/02/2013 05:48
_____________________________________

Dano, já si to dno alkoholické opravdu vyžrala na sto procent.Přežila jsem jsem,vím, jak je těžké se
hrabat z toho marastu, byla jsem na to sama, proto nechci, aby někdo takhle trpěl, hlavně aby dokázal
přestat pít, zachránil se, žil dobrý život.Já se mám blbě, ale výborně to snáším.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil dana - 06/03/2013 22:11
_____________________________________

antabus už beru,začala jsem před týdnem.pomalu si zvykám na to, že pít nemůžu a nechci!zatím jsem
spokojená a chutě ani nemám
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============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Hanka - 07/03/2013 11:50
_____________________________________

Ahoj Dano, moc dobrý rozhodnutí, pro mě byl antabus velká pomoc! překonáš s ním první rok... a
najednou ti bude připadat úplně přirozené nepít... spíš mi teď už začíná být záhadou, proč jsem pila... :)

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Valerie - 05/04/2013 20:55
_____________________________________

mě antabus také drží, bez něj bych to nezvládla, to mám mnohokrát vyzkoušené. takže je na čase zkusit
něco, co pomohlo i jiným ;-). pak už jen léčebna, já bych to raději zvládla takto, že o tom skoro nikdo
neví, jen nejbližší kamarádky.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Valerie - 06/04/2013 13:03
_____________________________________

ještě tedy musím říct, že jsem hodně unavená a spavá, prý to může patřit k vedlejším účinkům. doufám,
že to přejde...? i když je to tedy pořád lepší, než opilá, to má víc vedlejších účinků :-)))

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil dana - 10/04/2013 20:16
_____________________________________

no, tak to mám tenhle vedlejší účinek taky!usínám i v práci u stolu...doufám, že to přejde- takhle by mě z
práce brzy vyrazili

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Valerie - 11/04/2013 22:15
_____________________________________

bohudík to postupně přechází, zvykám si a říkám si, že je to příležitost naučit se pravidelnému režimu
včetně dostatku spánku. to bude ale asi až další level ;-)

============================================================================
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Re: Antabus ANO či NE?
Vložil dana - 16/04/2013 00:50
_____________________________________

jenže já at spim jakkoliv dlouho, nestačí mi to, usínám stejně...v práci na kraji regálu s nádobím...nemám
čas, ani možnost čekat na to, až to postupně odezní....v práci to nevysvětlím...ach jo

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Valerie - 16/04/2013 08:16
_____________________________________

no a co chceš dělat, začít zase pít? to je vstupenky do světa nezaměstnaných téměř jistá...

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Šárka - 02/05/2013 13:35
_____________________________________

jsem alkoholička,před třemi lety jsem šla dobrovolně na léčení,které bylo podle mého krátké a
neúčinné.Poté jsem začla užívat antabus,jezdila jsem dvakrát v týdnu na psychiatrii zapít prášek před
sestrou:Bylo to odporné na chuť,pak měl člověk dlouho hnusnou pachut v puse,ale to je to 
nejmenší.Antabus není lék!!!!!!!Nezastaví vám neskutečnou chuť na chlast!!!!!A stalo se co se dalo
čekat:antabus jsem začla přepíjet(jde to)pak jsem přestala úplně dochazet.jsem tam kde jsem byla před
tím.V pekle.....

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Renata - 02/05/2013 14:46
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Liba - 02/05/2013 18:08
_____________________________________

Antabus opravdu není lék.Nelze čekat zázrak, že se ztratí chu´t pít.....To musí zvládnout alkoholik sám,
s vůlí, pomocí lékařů, AA.....

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
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Vložil Valerie - 17/05/2013 22:50
_____________________________________

Renato, ty nechápeš toto a většina lidí vůbec to, že má někdo problém s alkoholem a přesto pije.
Zkušenost je zkrátka nepřenosná :-).

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Petra - 07/02/2014 15:22
_____________________________________

Kudzu beru už asi měsíc a chuť na skleničku mám stále stejnou. Koupila jsem si ho spíš z toho důvodu,
že mi vyčistí játra od toho bordelu. Někde ale píší, že jeho účinky přijdou až po delším užívání, uvidím,
rozhodně si koupím další balení.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Liba - 07/02/2014 15:41
_____________________________________

Na očistu jater je nejlepší ostropestřec mariánský, je i levnější.Jinak na alkoholismus léky neexistují.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil petrch - 07/02/2014 16:16
_____________________________________

Na alkoholismus přímo ne,ale pokud někdo pije na deprese, uzkosti a tím si způsobil alkoholismus, je
nutné řešit i toto... 
Co si budeme nalhávat, zná někdo tak rychle učinkující "lék" na depresivní stavy jako je chlast?
Medicína je hodně pozadu (vlastně v tomto ohledu k ničemu), když neni schopna vymyslet nic
účinějšího, než jsou drogy

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Helena - 07/02/2014 17:37
_____________________________________

Líba má pravdu, na alkoholismus léky neexistují-na nemocná játra ze své zkušnosti s hroznými jaterními
testy souhlasím, že nejlepší je ostropestřec mariánský,od doktorky jsem měla předepsaný
sylimarin,jehož je ostropestřec nedílnou součástí.Spolu s tím, že játra bez alkoholu mají přirozenou
schopnost se regenerovat, je tento lék úžasný-sama jsem byla překvapená.Kudzu neroste u nás a náš
organismus není na něj přizpůsobený-znám spoustu lidí, kterým nejen-že nepomohl, ale ani jim nebylo z
něj dobře-o ceně už ani nemluvím. 
Helena
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============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil petrch - 07/02/2014 17:53
_____________________________________

Jen pro upřesnění,silymarin je extrakt ze semen Ostropestřce marianského, tedy složka s léčivou funkcí
pro játra

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Helena - 07/02/2014 19:08
_____________________________________

Ano,plus k tomu extraktu ze základního ostropestřce další extraky,podle toho, co si koupíte-s přídavkem
céčka, déčka,jojoby a atd-ale ten ostropestřec je základ

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Liba - 07/02/2014 19:09
_____________________________________

Kudzu u nás k dostání je na nic, prášek obsahuje všechno možné, jen toho kudzu minimum.A takových
"zázračných" hnusů je tu hodně a jdou na  dračku.Není vše kvalitní, co je drahé.Ostropestřec roste u
nás, je výborný.Na deprese doporučuji vyrazit do ticha, přírody, vidět tu sílu, krásu, unavit tělo
procházkou a pomáhá to.Má zkušenost.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Helena - 07/02/2014 19:12
_____________________________________

Ano,i moje zkušenost.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil petrch - 07/02/2014 19:57
_____________________________________

Ano, taky mám doma Silymarin Forte a doplnuji B-komplexem a vitaminem C 500mg každé ráno k čaji

============================================================================
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Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Milan - 06/12/2014 13:06
_____________________________________

No to su teda prispevky... 
Já sem ho nebral. Dá se přepít. - neprepije ho kazdy. Ja si dal raz vino a skoncil som v strasnom stave v
nemocnici. 
Bolel mě po něm žaludek, což neznamená, že ho nedoporučuji - to este neznamena, ze kazdeho boli
zaludek. ja ho nikdy nemam na lacny zaludok. 

Ja antabus rozhodne doporucujem. Nepijem a cim dlhsie ho mam, tak nemam problem s tym, ze ked
som s kamaratmi a oni chlastaju tak zizam na ich sklenicky vina ci panaka. Mam proste kapucino, alebo
dzus a som spokojny aj preto, ze pit nechcem.

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil dikha - 07/12/2014 05:45
_____________________________________

Superwash Laundry Waralaba / Franchise Laundry Kiloan Terbesar dan Termurah di Indonesia 
Maidaniipancakedurian.com Distributor Resmi Pancake Durian, Oleh Oleh Khas Medan 
superwash laundry

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Jitra - 14/03/2019 15:26
_____________________________________

Zdarvím, ráda bych se zeptala, jestli někomu antabus pomohl. Nemyslím v léčbě, vím že to není lék. Ale
pomohlo to někomu přehodnotit svůj postoj? K zahnání chutě na alkohol a potlačení těch našeptávacích
hlasů v hlavě, že pití je fajn? Jsem teď objednaná na nasazení antabusu, ale mám strach, protože do
ted jsem s přestávkami pít přestat nedokázala. Nechci ho přepíjet, vím, co to s lidmi může udělat, ale
nevím, jestli se z toho nutkání nezblázním, když budu chtít pít a nebudu smět. :S

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil Krtek - 14/03/2019 19:55
_____________________________________

Ešte tu a so všade. Dobre mi dnes hrabe :laugh: To sú tie vedľajšie účinky nepitia

============================================================================

Re: Antabus ANO či NE?
Vložil anmihterrreee - 19/06/2023 07:45
_____________________________________
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Antabus bez předpisu - https://euhealth24.com/cs/drug/antabuse Tohle funguje jen u lidí, co přestat
chtějí. Je to taková berlička, která funguje stylem - nechci pít tak nepiju - přijde myšlenka se napít -
berlička Antabus mi připomene, že pít nemám.

============================================================================
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